
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders van ’s-Hertogenbosch  
Betreft: Schriftelijke vragen ex art. 71 RvO overlast rond de dag- en nachtopvang Oranje 
Nassaulaan 
 
Geacht College van B&W,  
 
Bij beschermd woonvormen en maatschappelijk opvang is het cruciaal dat de gemeente 
ervoor zorgt dat de omliggende buurt leefbaar en veilig blijft. Bij de transformatie van het 
beschermd wonen naar kleinschaligere woonvormen wijzigt de focus van opvangen naar een 
aanpak van herstel in de samenleving. In het kader daarvan werd op 1 januari 2023 het 
inloopschip gesloten en samengevoegd met de opvang aan de Oranje Nassaulaan. 
Verschillende politieke partijen, waaronder de Bossche VVD, hebben in september 2022 hier 
vragen over gesteld en de zorg uitgesproken over het samenvoegen van kwetsbare groepen 
op deze locatie en het belang van goede afspraken met de buurt.  
 
Recent heeft de raad een brief ontvangen van groep buurtbewoners rondom de Oranje-
Nassaulaan over de resultaten van het leefbaarheidsonderzoek.1 Zij ervaren sinds de 
samenvoeging meer overlast en onveiligheid door een toename van het aantal mensen met 
agressief gedrag in de omliggende straten. In de beheergroep is aangeven dat bewoners, 
politie, handhaving en MO Den Bosch merken dat de nieuwe opvang een sterkere 
aanzuigende werking heeft op overlastgevers en criminelen. Het leerbaarheidsonderzoek 
bevestigd dat 70% van de ondervraagde bewoners zich onveilig voelt en 80% meer overlast 
ervaart.  
 
De buurtbewoners vragen o.a. om intensievere handhaving, zichtbare straatcoaches en 
camera’s. Maar bovenal om een gevoel van urgentie van de gemeente en MO Den Bosch om 
de afspraken in het beheerplan na te komen. De inloop- en opvang zijn ervoor dat kwetsbare 
mensen beschermd worden opgevangen en doorstromen naar herstel met wonen, maar dat 
moet volgens de VVD altijd gepaard gaan met veiligheidsafspraken met de buurt en het 
aanpakken van overlast. 
 
Vanwege de toename van de overlast heeft de Bossche VVD de volgende vragen; 
 

1. Herkent het college zich in het beeld van de bewonersbrief van 6 november jl. en de 
resultaten van het leefbaarheidsonderzoek? 

2. Deelt het college dat deze situatie onwenselijk is en urgent om maatregelen vraagt 
om verder verslechtering te voorkomen? 

 
1 [niet openbaar] Brief 6 november 2023 - Verzoek om aanpak toegenomen overlast dag- en nachtopvang 
Oranje Nassaulaan 

https://s-hertogenbosch.raadsinformatie.nl/document/13441386/1/Brief%2B6%2Bnovember%2B2023%2B-%2BVerzoek%2Bom%2Baanpak%2Btoegenomen%2Boverlast%2Bdag-%2Ben%2Bnachtopvang%2BOranje%2BNassaulaan%2B-%2BP_%2BOostveen%2Bnamens%2Bbuurtbewoners
https://s-hertogenbosch.raadsinformatie.nl/document/13441386/1/Brief%2B6%2Bnovember%2B2023%2B-%2BVerzoek%2Bom%2Baanpak%2Btoegenomen%2Boverlast%2Bdag-%2Ben%2Bnachtopvang%2BOranje%2BNassaulaan%2B-%2BP_%2BOostveen%2Bnamens%2Bbuurtbewoners


3. Welke concrete maatregelen is college voornemens te nemen om de overlast en 
onveiligheid rondom de Oranje Nassaulaan te verminderen? 

4. Is het college bereidt om voor 1 januari met een concreet verbetervoorstel richting 
de beheergroep te komen? 

 
Ook is in september 2022 gevraagd of MO Den Bosch voldoende specifieke expertise in huis 
heeft om opvang te bieden aan de gemixte groep verslaafden en daklozen. Door de 
samenwerking en detachering van Novadic personeel zou dit geborgd worden. 
 

5. In hoeverre is deze samenwerking en detachering gerealiseerd? Is het college van 
mening dat MO voldoende specifieke expertise op locatie heeft, voor de complexe 
mix aan bewoners? 

6. Klopt het dat er een deel van de overlastgevenden uit de opvang Oranje-Nassaulaan  
in januari wordt overgeplaatst naar de voorziening langdurig verblijf? 

 
Namens de Bossche VVD, 
Freek van Haren  
 


